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Protokół XXIV/20 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 7 września 2020r. 

 

Z uwagi na stan epidemii obrady odbyły się w trybie zdalnym z sali kameralnej 

Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach, stosownie do art. 15 zzx ustawy  z dnia 

2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. poz. 374, 567 i 568).  

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś.  

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:00  i trwały do godz. 22:05. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwały: mec. Beata Cedro-Łosak oraz 

mec. Agnieszka Kita. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie XXIV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez 

Przewodniczącego Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnianie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Informacja Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

8. Informacja nt. inauguracji prac Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego II kadencji.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji 

Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego 

o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego w 2019 roku:    

a) wystąpienie Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego 

    Pana Jarosława Ciury, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny– 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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10. Informacja Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego o aktualnym stanie sanitarno – epidemiologicznym 

w województwie świętokrzyskim. 

11. Informacja Komendanta Wojewódzkiego Policji nt. stanu bezpieczeństwa na 

terenie województwa świętokrzyskiego. 

12. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej i funkcjonowaniu Krajowego 

Systemu Ratowniczo-Gaśniczego oraz działalności OSP na terenie 

województwa świętokrzyskiego. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXII/273/20 

z dnia 29 czerwca 2020 r.   w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla 

Gmin na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

     Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego - wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji  

Pana Macieja Gawina, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej 

dla gminy Chmielnik na  zakup lekkiego samochodu ratowniczo – 

gaśniczego  dla Ochotniczej Straży Pożarnej w  Śladkowie Małym: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

     Pana Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego - wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Macieja Gawina, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Bircza z przeznaczeniem na usuwanie skutków klęski żywiołowej:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

     Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego - wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Macieja Gawina, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 
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e) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu 

terytorialnego pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z przeznaczeniem na prowadzenie lokalnego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej Kielce –Święty Krzyż – Kielce:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

     Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

- wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Jędrzejów z przeznaczeniem na wsparcie finansowe rolnika 

poszkodowanego w wyniku zdarzenia losowego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek 

Województwa  

Pani Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa 

 Pani Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa 

na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani  Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 
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b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy 

(CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu województwa 

świętokrzyskiego w latach 2019-2022: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa  

Pani  Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia zmiany granic 

Świętokrzyskiego Parku Narodowego: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego 

Sejmiku 

     Pana Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Artura Konarskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy 

województwa świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałek 

Województwa  

Pani Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

aktywami trwałymi samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, 

dla których podmiotem tworzącym jest Województwo Świętokrzyskie: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka 

Województwa  

Pana Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny– 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 
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c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu 

Szpitalowi Zespolonemu w Kielcach na wynajem pomieszczeń o łącznej 

powierzchni 145,72 m², na okres dwóch lat: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka 

Województwa  

    Pana Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny– 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Waldemara Wrony, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego Nr XIX/241/2020 z dnia 24 lutego 

2020 w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg wojewódzkich w 

Województwie Świętokrzyskim w części dotyczącej przebiegu dróg 

wojewódzkich o numerach: DW 764, DW 757, DW 756, DW 758 oraz DW 

771: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

wojewódzkiej odcinka starodroża drogi krajowej nr 7 na długości od km 

569+850 do km 570+165 tj. granicy powiatu Kieleckiego/Jędrzejowskiego 

oraz od km 570+165 tj. od granicy powiatu Jędrzejowskiego/Kieleckiego 

do km 571+444 (długość odcinka 1,279km) w miejscowości Brzegi: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę firmie Magellan Pro- Service sp. 

z o.o. części nieruchomości w Masłowie k/Kielc na okres 5 lat:  

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki, 
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b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako działka nr 447/19 o pow. 

0,8420 ha: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana 

Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, 

w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako działka  nr 266/4 o pow. 1,0952 

ha: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu 

Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości 

położonej w gminie Końskie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, 

w obrębie Wincentów, jako działka  nr 24/1 o pow. 0,0020 ha: 
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a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana 

Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, 

w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej 

powierzchni 8,3499 ha, stanowiących własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonych w obrębie Fanisławice, gmina Łopuszno oraz 

w obrębie Korczyn, gmina Strawczyn: 

a)  przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana 

Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą 

– wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia,  

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej 

Komisji  

Pani Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Świętokrzyskiego 

programu stypendialnego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras, 

c)  stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Świętokrzyskiego 

programu stypendialnego dla uczniów szkół zawodowych: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras,  
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c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla uczniów liceów ogólnokształcących 

w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2020/2021 w ramach 

projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego 

pn. Świętokrzyski program stypendialny realizowanego w obszarze 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego 

na lata 2014-2020: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras, 

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół zawodowych w województwie 

świętokrzyskim w roku szkolnym 2020/2021 w ramach projektu 

pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski 

program stypendialny dla uczniów szkół zawodowych realizowanego 

w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras, 

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

36. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Świętokrzyskiego 

Programu Wspierania Edukacji Wybitnie Uzdolnionych Uczniów Talenty 

Świętokrzyskie: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  
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b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras,  

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

37. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania nagród Samorządu Województwa Świętokrzyskiego Talenty 

Świętokrzyskie: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras,  

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

38. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów Samorządu Województwa Świętokrzyskiego 

Talenty Świętokrzyskie: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu  

Pana Tomasza Jamki,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras,  

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – 

wystąpienie Przewodniczącej Młodzieżowego Sejmiku Pani Zofii 

Mogielskiej, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

39. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Wojewódzkiej 

Bibliotece Publicznej im. Witolda Gombrowicza w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa  

Pana Andrzeja Bętkowskiego,  

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - wystąpienie 

Przewodniczącej Komisji Pani Agnieszki Buras,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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40. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału województwa 

świętokrzyskiego na obwody łowieckie oraz zaliczenia obwodów łowieckich 

do kategorii: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana 

Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Artura Konarskiego,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

41. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składu Komisji Odznaki 

Honorowej Województwa Świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku  

    Pana Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego, wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Macieja Gawina, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

42. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

wyłączenia nieruchomości znajdującej się w miejscowości Mąchocice 

Kapitulne z obszaru chronionego krajobrazu - „Podkieleckiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu strefa B”: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

43. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji wyrażającej sprzeciw 

wobec rozbudowy i modernizacji budynków chlewni w miejscowości 

Moczydło, gmina Książ Wielki: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

44. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej upublicznienia 

kart z przeprowadzonego głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Wicemarszałka Województwa Świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 
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45. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Wojewódzki Ośrodek 

Ruchu Drogowego w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

46. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Wojewódzki Ośrodek 

Ruchu Drogowego w Kielcach:  

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

47. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na Świętokrzyski Zarząd 

Dróg Wojewódzkich w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Pana Pawła Krakowiaka,  

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

48. Informacja o realizacji Kontraktów Terytorialnych w 2019 roku. 

49. Interpelacje i zapytania. 

50. Sprawy różne. 

51. Zamknięcie XXIV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 

z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali 

zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na 

stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.   

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające zdarzenia i pełne wypowiedzi 

osób uczestniczących w sesji Sejmiku jest udostępnione na stronie samorządu 

województwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej pod linkiem: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-

swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8472-xxiv-sesja-sejmiku-

wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8472-xxiv-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8472-xxiv-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/8472-xxiv-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-w-kielcach.html
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Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady XXIV sesji Sejmiku, zarządzonej 

w trybie obrad zdalnych z użyciem systemu eSesja i wideokonferencji. 

Następnie powitał radnych i zaproszonych gości, zgodnie z załączonymi listami 

obecności zał. nr 1-6.  

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Poinformował również, że sprawdzanie kworum będzie 

się odbywało przed głosowaniem w każdym punkcie.  

 

Ad 3. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o zgłoszenie wniosków o uzupełnienie 

porządku obrad. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń, porządek obrad został przyjęty 

w zaproponowanym brzmieniu. 

  

Ad 4. 

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych Pawła Krakowiaka oraz 

Sławomira Gieradę. 

 

Ad 5.  

Z uwagi na brak wniosków o uzupełnienie porządku obrad, głosowań nie 

przeprowadzono. 

 

Ad 6. 

Radni otrzymali informacje Marszałka Województwa z działalności Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami (zał. nr 7).  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą informację. 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących 

Sejmiku o działaniach podejmowanych między sesjami (zał. nr 8). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głos zabrali: 

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Jan Maćkowiak. 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  Informację. 

 

Ad 8. 

Informacja nt. inauguracji prac Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego II kadencji.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku, Zofia Mogielska. 

 

Ad 9 i 10. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 9 i 10 

z porządku obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji 

Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego 

o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego w 2019 roku ( zał. nr 9).    

 

Głos zabrał Jarosław Ciura Świętokrzyski Państwowy Wojewódzki 

Inspektor Sanitarny, który poprzez prezentacje multimedialne przedstawił 

informacje Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego w 2019 roku 

oraz aktualnym. Wydruki prezentacji multimedialnych stanowią zał. nr 10 

i 11 do protokołu. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i  Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. 

projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 63/20 stanowi zał. nr 12).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku,   

radny Grzegorz Gałuszka, 

Jarosław Ciura, Świętokrzyski Państwowy Wojewódzki Inspektor 

Sanitarny, 

radny Arkadiusz Bąk. 
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Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia informacji Świętokrzyskiego Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego 

w 2019 roku. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/309/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął informację o aktualnym 

o stanie sanitarnym województwa świętokrzyskiego. 

 

Ad 11. 

Radni otrzymali Informację Komendanta Wojewódzkiego Policji nt. stanu 

bezpieczeństwa na terenie województwa świętokrzyskiego (zał. nr 15). 

 

Głos zabrał inspektor Jarosław Tokarczyk Pierwszy Zastępca Komendanta 

Wojewódzkiego w Kielcach, który poprzez prezentację multimedialną 

przedstawił Informację Komendanta Wojewódzkiego Policji nt. stanu 

bezpieczeństwa na terenie województwa świętokrzyskiego. Wydruk prezentacji 

multimedialnej stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

radny Arkadiusz Bąk, 

inspektor Jarosław Tokarczyk Pierwszy Zastępca Komendanta 

Wojewódzkiego w Kielcach, 

radny Grzegorz Banaś, 

radny Tadeusz Kowalczyk. 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą informację. 
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Ad 12. 

Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej i funkcjonowaniu Krajowego 

Systemu Ratowniczo-Gaśniczego oraz działalności OSP na terenie 

województwa świętokrzyskiego. 

 

Głos zabrał brygadier Krzysztof Ciosek, Świętokrzyski Komendant 

Wojewódzki PSP, który poprzez prezentację multimedialną przedstawił 

informację o stanie ochrony przeciwpożarowej i funkcjonowaniu Krajowego 

Systemu Ratowniczo-Gaśniczego oraz działalności OSP na terenie 

województwa świętokrzyskiego. Wydruk prezentacji multimedialnej stanowi 

zał. nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą informację. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił przerwę do godz. 15:00. 

 

Po przerwie Przewodniczący Sejmiku zdecydował o dokonaniu zmian 

kolejności realizacji punktów porządku obrad 32-38 zgodnie z § 73 Statutu 

Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 13, 14, 15, 16. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 13, 

14, 15 i 16  mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

-  przyjęcia Świętokrzyskiego programu stypendialnego (zał. nr 18), 

- przyjęcia Świętokrzyskiego programu stypendialnego dla uczniów szkół 

zawodowych (zał. nr 19), 

- przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów liceów 

ogólnokształcących w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 

2020/2021 w ramach projektu pozakonkursowego Województwa 



16 
 

Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski program stypendialny realizowanego 

w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 (zał. nr 20), 

- przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół 

zawodowych w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2020/2021 

w ramach projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. 

Świętokrzyski program stypendialny dla uczniów szkół zawodowych 

realizowanego w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 (zał. nr 21), 

 

Głos zabrał, Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił 

ww. projekty uchwał, a  następnie poprosił o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone 

pozytywne opinie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie ww. projektów 

uchwał (Opinie Nr 48/20, 49/20, 50/20 oraz 51/20 stanowią zał. nr: 22, 23, 24 

i 25 do protokołu). 

 

Głos zabrała radna Zofia Mogielska, Przewodnicząca Młodzieżowego 

Sejmiku oraz Kacper Bernat, Przewodniczący Komisji ds. Edukacji 

Młodzieżowego Sejmiku, którzy przedstawili pozytywną opinię 

z rekomendacją do powyższych projektów uchwał, stanowiącą zał. nr 26. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrał radny Arkadiusz Bąk. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Świętokrzyskiego programu stypendialnego. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/310/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 28 do protokołu. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Świętokrzyskiego programu stypendialnego dla uczniów szkół 

zawodowych. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/311/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów liceów 

ogólnokształcących w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 

2020/2021 w ramach projektu pozakonkursowego Województwa 

Świętokrzyskiego pn. Świętokrzyski program stypendialny realizowanego 

w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/312/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 32 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół 

zawodowych w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2020/2021 

w ramach projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. 

Świętokrzyski program stypendialny dla uczniów szkół zawodowych 

realizowanego w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/313/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 34 do protokołu. 
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Ad 17, 18 i 19. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 17, 

18 i 19  mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- przyjęcia Świętokrzyskiego Programu Wspierania Edukacji Wybitnie 

Uzdolnionych Uczniów Talenty Świętokrzyskie (zał. nr 35), 

- przyjęcia Regulaminu przyznawania nagród Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego Talenty Świętokrzyskie (zał. nr 36), 

- przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego Talenty Świętokrzyskie (zał. nr 37). 

 

Głos zabrał, Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił ww. 

projekty uchwał, a  następnie poprosił o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone 

pozytywne opinie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie ww. 

projektów uchwał (Opinie Nr 52/20, 53/20 oraz 54/20 stanowią zał. nr: 38, 39 

i 40 do protokołu). 

 

Głos zabrał radny Kacper Bernat, Przewodniczący Komisji ds. Edukacji 

Młodzieżowego Sejmiku, który przedstawił pozytywną opinię z rekomendacją 

do powyższych projektów uchwał, stanowiącą zał. nr 41. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Świętokrzyskiego Programu Wspierania Edukacji Wybitnie 

Uzdolnionych Uczniów Talenty Świętokrzyskie. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/314/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 42 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 43 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania nagród Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego Talenty Świętokrzyskie. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/315/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za”, stanowi zał. nr 44 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 45 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego Talenty Świętokrzyskie. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/316/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za”, stanowi zał. nr 46 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 47 do protokołu. 

 

Ad 20. 

Radni otrzymali projekt uchwały w  sprawie   zmiany Uchwały nr XXII/273/20 

z dnia 29 czerwca 2020 r.   w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gmin 

na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. (zał. nr 48). 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił 

projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik.    

 

Radny Maciej Gawin, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 20/20 stanowi zał. nr 49 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 106/20 stanowi zał. nr 50 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w  sprawie   zmiany Uchwały nr XXII/273/20 z dnia 29 czerwca 2020 r.   

w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gmin na zakup średnich 

samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/317/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 25 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

i stanowi zał. nr 51 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 52 do protokołu. 

 

Ad 21.  

Radni otrzymali projekt uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej 

dla gminy Chmielnik na  zakup lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego  

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Śladkowie Małym (zał. nr 53). 

Głos zabrał Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił 

projekt uchwały, a następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik.    

 

Radny Maciej Gawin, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 21/20 stanowi zał. nr 54 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 107/20 stanowi zał. nr 55 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla gminy Chmielnik na  zakup 

lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego  dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w  Śladkowie Małym. 

 

Uchwała Nr XXIV/318/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 56 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 57 do protokołu. 

 

Ad 22. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Bircza z przeznaczeniem na usuwanie skutków klęski żywiołowej 

(zał. nr 58). 

Głos zabrał, Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Maciej Gawin, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 22/20 stanowi zał. nr 59 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 108/20 stanowi zał. nr 60 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bircza z przeznaczeniem 

na usuwanie skutków klęski żywiołowej. 

 

Uchwała Nr XXIV/319/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 25 głosami „za” oraz 1 głosem „przeciw” i stanowi zał. 

nr 61 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 62 do protokołu. 

 

Ad 23. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu 

terytorialnego pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem 

na prowadzenie lokalnego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kielce 

–Święty Krzyż – Kielce (zał. nr 63). 

Głos zabrał, Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 59/20 stanowi 

zał. nr 64 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 109/20 stanowi zał. nr 65 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Jan Maćkowiak, 

radna Elżbieta Śreniawska, 

radny Grzegorz Banaś, 

radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Marcin Piętak,  

radny Arkadiusz Bąk,  

radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

radna Agnieszka Buras, 

Tomasz Jamka, Członek Zarządu, 
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radny Leszek Wawrzyła. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek formalny  

w  sprawie  zamknięcia dyskusji. 

 

Powyższy wniosek został przyjęty przez Sejmik większością głosów tj. 

21głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” oraz 4 głosach „wstrzymujących się” .  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 66 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ponowił prośbę o potwierdzenie przez radnych 

kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 

25 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia jednostkom samorządu terytorialnego pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na prowadzenie lokalnego transportu 

zbiorowego na linii komunikacyjnej Kielce –Święty Krzyż – Kielce. 

 

Uchwała Nr XXIV/320/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 18 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz 6 głosach 

„wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 67 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 68 do protokołu. 

 

Ad 24.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Jędrzejów z przeznaczeniem na wsparcie finansowe rolnika 

poszkodowanego w wyniku zdarzenia losowego (zał. nr 69). 
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Głos zabrała, Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która 

przedstawiła ww. projekt uchwały, a  następnie poprosiła o przyjęcie go przez 

Sejmik. 

 

Radny Andrzej Swajda, Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. 

projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 30/20 stanowi zał. nr 70 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 110/20 stanowi zał. nr 71 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Leszek Wawrzyła, 

radny Tadeusz Kowalczyk, 

radny Arkadiusz Bąk, 

radny Grzegorz Gałuszka, 

Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, 

radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, 

radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

radna Agnieszka Buras,  

radny Piotr Żołądek, 

radny Jan Maćkowiak, 

radny Sławomir Gierada, 

radny Andrzej Pruś, Przewodniczący Sejmiku, 

radny Grzegorz Banaś. 

 

W trakcie dyskusji radny Arkadiusz Bąk zgłosił wniosek formalny 

o odesłanie dokumentu do Komisji. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 

radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek formalny  

o odesłanie dokumentu do komisji. 

 

Powyższy wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów. „Za” oddano 11 

głosów, „przeciw” – 11 głosów, oraz 3 głosy „wstrzymujące się” .  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 72 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Jędrzejów z przeznaczeniem 

na wsparcie finansowe rolnika poszkodowanego w wyniku zdarzenia losowego. 

 

Uchwała Nr XXIV/321/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 19 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” oraz 4 głosach 

„wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 73 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 74 do protokołu. 

 

Ad 25, 26 i 27. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 25, 26 

i 27  mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego 

na lata 2020 – 2041 (zał. nr 75), 

- zmian w budżecie województwa na 2020 rok (zał. nr 76), 

- zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku 

Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022 (zał. nr 77). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, 

omówiła projekty uchwał, a  następnie poprosiła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone 

pozytywne opinie Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektów 

uchwał (Opinie Nr 112/20, 113/20 oraz 111/20 stanowią zał. nr 78, 79 oraz 80 

do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 20 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2020 – 2041. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/322/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 16 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 81 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie województwa na 2020 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/323/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 14 głosami „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 83 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 

 

Głos zabrał radny Jan Maćkowiak, który zgłosił problemy techniczne 

w systemie eSesja, z powodu których nie mógł wziąć udziału w głosowaniach 

budżetowych. 

 

Identyczną sprawę zgłosiła radna Agnieszka Buras. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku 
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Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/324/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 17 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 85 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 

 

Ad 28. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie uzgodnienia zmiany granic 

Świętokrzyskiego Parku Narodowego (zał. nr 87). 

 

Głos zabrał Andrzej Pruś, Przewodniczący Sejmiku, który przedstawił projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o jego przyjęcie przez Sejmik. 

 

O głos poprosił Dyrektora Świętokrzyskiego Parku Narodowego  pana Jana 

Reklewskiego, który omówił szczegóły omawianego projektu uchwały. 

 

Głos zabrali: 

radny Andrzej Swajda,  

radny Jan Maćkowiak, 

Jan Reklewski, Dyrektor Świętokrzyskiego Parku Narodowego.   

 

Radny Andrzej Swajda, Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu 

ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 31/20 stanowi zał. nr 88 

do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

zmiany granic Świętokrzyskiego Parku Narodowego. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała Nr XXIV/325/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 14 głosami „za” przy 10 głosach „przeciw’ oraz  1 głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 89 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 90 do protokołu.  

 

Ad 29. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy 

województwa świętokrzyskiego (zał. nr 91). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, omówiła projekt 

uchwały, a  następnie poprosiła o jego przyjęcie przez Sejmik.  

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 52/20 stanowi 

zał. nr 92 do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

Renata Janik, Wicemarszałek Województwa. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sytuacji na rynku 

pracy województwa świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/326/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 16 głosami „za” , przy 2 głosach  „przeciw’ oraz 

5 „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 93 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 94 do protokołu. 
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Ad 30, 31. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 30 

i 31 mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- określenia zasad gospodarowania aktywami trwałymi samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym 

jest Województwo Świętokrzyskie  (zał. nr 95), 

- wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi Zespolonemu w Kielcach 

na wynajem pomieszczeń o łącznej powierzchni 145,72 m², na okres dwóch 

lat (zał. nr 96). 

 

Głos zabrał Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, który 

omówił ww. projekty uchwał, a następnie poprosił  o ich przyjęcie przez Sejmik. 

 

Zgłosił także poprawkę redakcyjną do projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad gospodarowania aktywami trwałymi samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest 

Województwo Świętokrzyskie polegającą na tym, że w § 1 ust. 3 załącznika 

do projektu uchwały, wpisano błędną pozycję Dziennika Ustaw dla ustawy 

Kodeks Cywilny. Jest t.j. Dz.U.2019.145 z późn. zm., a powinno być t.j. Dz.U. 

2019.1145 z późn. zm.  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone 

pozytywne opinie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 

w sprawie ww. projektów uchwał (Opinie Nr 64/20 oraz 65/20 stanowią zał. 

nr 97 oraz 98 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

radny Andrzej Swajda, 

Marek Bogusławski, Wicemarszałek Województwa, 

radny Marek Strzała Wiceprzewodniczący Sejmiku. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 24 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania aktywami trwałymi samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest Województwo 

Świętokrzyskie  wraz z poprawką redakcyjną. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/327/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 23 głosami „za” i  stanowi zał. nr 99 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 100 do protokołu.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi Zespolonemu w Kielcach 

na wynajem pomieszczeń o łącznej powierzchni 145,72 m², na okres dwóch 

lat. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/328/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 23 głosami „za” i  stanowi zał. nr 101 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 102 do protokołu.  

 

Ad 32 i 33. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 32 

i 33 mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XIX/241/2020 

z dnia 24 lutego 2020 w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

wojewódzkich w Województwie Świętokrzyskim w części dotyczącej 

przebiegu dróg wojewódzkich o numerach: DW 764, DW 757, DW 756, DW 

758 oraz DW 771(zał. nr 103), 

- pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka starodroża drogi krajowej 

nr 7 na długości od km 569+850 do km 570+165 tj. granicy powiatu 

Kieleckiego/Jędrzejowskiego oraz od km 570+165 tj. od granicy powiatu 
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Jędrzejowskiego/Kieleckiego do km 571+444 (długość odcinka 1,279km) 

w miejscowości Brzegi (zał. nr 104). 

 

Głos zabrał, Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił 

ww. projekty uchwał, a  następnie poprosił o ich przyjęcie przez Sejmik.  

 

Zgłosił także poprawkę redakcyjną do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XIX/241/2020 z dnia 

24 lutego 2020 w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg wojewódzkich 

w Województwie Świętokrzyskim w części dotyczącej przebiegu dróg 

wojewódzkich o numerach: DW 764, DW 757, DW 756, DW 758 oraz DW 

771(zał. nr 103), polegającą na zastąpieniu w §1 w pkt 3 w drugiej tabeli zapisu: 

756 ulice: Rakowska, (kielecka nieciągłość na DW 765) ul. Solecka na zapis: 

756 ulice: Rakowska, (nieciągłość na DW 765- Kielecka), Solecka. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez ww. Komisję (Opinie Nr 54/20 oraz 

53/20  stanowią zał. nr 105 oraz 106 do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Nr XIX/241/2020 

z dnia 24 lutego 2020 w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg 

wojewódzkich w Województwie Świętokrzyskim w części dotyczącej przebiegu 

dróg wojewódzkich o numerach: DW 764, DW 757, DW 756, DW 758 oraz 

DW 771. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/329/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 22 głosami „za” i  stanowi zał. nr 107 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 108 do protokołu.  

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka starodroża drogi krajowej 

nr 7 na długości od km 569+850 do km 570+165 tj. granicy powiatu 

Kieleckiego/Jędrzejowskiego oraz od km 570+165 tj. od granicy powiatu 

Jędrzejowskiego/Kieleckiego do km 571+444 (długość odcinka 1,279km) 

w miejscowości Brzegi. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/330/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 22 głosami „za” i  stanowi zał. nr 109 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 110 do protokołu.  

 

Ad 34.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę firmie Magellan Pro- Service sp. z o.o. części 

nieruchomości w Masłowie k/Kielc na okres 5 lat (zał. nr 111). 

 

Głos zabrał, Tomasz Jamka, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 60/20 

stanowi zał. nr 112 do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 114/20 stanowi zał. nr 113 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radna Elżbieta Śreniawska, 

Tomasz Jamka, Członek Zarządu Województwa. 
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Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w dzierżawę firmie Magellan Pro- 

Service sp. z o.o. części nieruchomości w Masłowie k/Kielc na okres 5 lat. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/331/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 20 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz 1 głosie 

„wstrzymującym się” i  stanowi zał. nr 114 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 115 do protokołu.  

 

Ad 35, 36. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 35 

i 36 mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako 

działka nr 447/19 o pow. 0,8420 ha (zał. nr 116), 

- wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako 

działka  nr 266/4 o pow. 1,0952 ha ( zał. nr 117). 

 

Głos zabrał, Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekty 

uchwał, a  następnie poprosił o ich przyjęcie przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez ww. Komisję (Opinie Nr 55/20 oraz 

56/20 stanowią zał. nr 118 i 119 do protokołu).  
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji zostały złożone 

pozytywne opinie Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektów 

uchwał (Opinie Nr 115/20 oraz 116/20 stanowią zał. nr 120 i 121 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrał radny Marek Strzała, Wiceprzewodniczący 

Sejmiku. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako 

działka nr 447/19 o pow. 0,8420 ha. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/332/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 23 głosami „za” i  stanowi zał. nr 122 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 123 do protokołu.  

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako 

działka  nr 266/4 o pow. 1,0952 ha. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/333/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 22 głosami „za” i  stanowi zał. nr 124 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 125 do protokołu. 

 

Ad 37. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, 
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nieruchomości położonej w gminie Końskie, oznaczonej w ewidencji gruntów 

i budynków, w obrębie Wincentów, jako działka  nr 24/1 o pow. 0,0020 ha 

(zał. nr 126). 

 

Głos zabrał, Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 57/20  

stanowi zał. nr 127 do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 117/20 stanowi zał. nr 128 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów  w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy 

sprzedaży, nieruchomości położonej w gminie Końskie, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie Wincentów, jako działka  nr 24/1 o pow. 0,0020 

ha. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/334/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 22 głosami „za” i  stanowi zał. nr 129 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 130 do protokołu.  

 

Ad 38.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, 

w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej 
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powierzchni 8,3499 ha, stanowiących własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonych w obrębie Fanisławice, gmina Łopuszno oraz 

w obrębie Korczyn, gmina Strawczyn (zał. nr 131). 

 

Głos zabrał, Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, 

Promocji i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym 

zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 58/20  

stanowi zał. nr 132 do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie ww. projektu uchwały 

(Opinia Nr 118/20 stanowi zał. nr 133 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos  w dyskusji zabrali: 

radny Andrzej Swajda, 

radny Marcin Piętak, 

Marek Jońca, Członek Zarządu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa 

nieruchomości o łącznej powierzchni 8,3499 ha, stanowiących własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonych w obrębie Fanisławice, gmina 

Łopuszno oraz w obrębie Korczyn, gmina Strawczyn. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/335/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 19 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 134 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 135 do protokołu.  
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Ad 39. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Wojewódzkiej 

Bibliotece Publicznej im. Witolda Gombrowicza w Kielcach ( zał. nr 136). 

 

Głos zabrał, Andrzej Bętkowski, Marszałek Województwa, który przedstawił 

ww. projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie ww. projektu 

uchwały (Opinia Nr 55/20 stanowi zał. nr 137 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka, 

Andrzej Bętkowski, Marszalek Województwa. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

nadania Statutu Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej im. Witolda Gombrowicza 

w Kielcach. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/336/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 20 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

i stanowi zał. nr 138 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 139 do protokołu. 

 

Ad 40.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie podziału województwa 

świętokrzyskiego na obwody łowieckie oraz zaliczenia obwodów łowieckich 

do kategorii (zał. nr 140). 

 

Głos zabrał, Marek Jońca, Członek Zarządu, który przedstawił ww. projekt 

uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Andrzej Swajda, Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu 

ww. projektu uchwały przez ww. Komisję (Opinia Nr 32/20  stanowi zał. nr 141 

do protokołu).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Grzegorz Gałuszka, 

radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

Marek Jońca, Członek Zarządu, 

radny Piotr Żołądek, 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 23 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

podziału województwa świętokrzyskiego na obwody łowieckie oraz zaliczenia 

obwodów łowieckich do kategorii. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/337/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 21 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz  1 głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 142 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 143 do protokołu. 

 

Ad 41.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia składu Komisji Odznaki 

Honorowej Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 144). 

Głos zabrał, Andrzej Pruś, Przewodniczący Sejmiku, który przedstawił 

ww. projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

pozytywna opinia Komisji Samorządu Terytorialnego w sprawie ww. projektu 

uchwały (Opinia Nr 23/20 stanowi zał. nr 145 do protokołu). 

 

Następnie otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia składu Komisji Odznaki Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/338/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 20 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

i stanowi zał. nr 146 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 147 do protokołu. 

 

Ad 42. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

wyłączenia nieruchomości znajdującej się w miejscowości Mąchocice Kapitulne 

z obszaru chronionego krajobrazu - „Podkieleckiego Obszaru Chronionego 

Krajobrazu strefa B” ( zał. nr 148). 

 

Głos zabrał, Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który przedstawił ww. projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Mieczysław Gębski, Wiceprzewodniczący Sejmiku, 

radny Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej wyłączenia nieruchomości znajdującej się 

w miejscowości Mąchocice Kapitulne z obszaru chronionego krajobrazu - 

„Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu strefa B”. Zapytał, kto 

z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/339/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 19 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 149 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 150 do protokołu. 

 

Ad 43. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie petycji wyrażającej sprzeciw wobec 

rozbudowy i modernizacji budynków chlewni w miejscowości Moczydło, gmina 

Książ Wielki ( zał. nr 151). 

 

Głos zabrał, Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który przedstawił ww. projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

petycji wyrażającej sprzeciw wobec rozbudowy i modernizacji budynków 

chlewni w miejscowości Moczydło, gmina Książ Wielki. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/340/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 21 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i stanowi zał. 

nr 152 do protokołu.  

 



41 
 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 153 do protokołu. 

 

Ad 44. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie petycji dotyczącej upublicznienia 

kart z przeprowadzonego głosowania tajnego w sprawie wyboru Wicemarszałka 

Województwa Świętokrzyskiego ( zał. nr 154). 

 

Głos zabrał, Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który przedstawił ww. projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

radny Arkadiusz Bąk,  

Andrzej Pruś, Przewodniczący Sejmiku, 

radny Andrzej Swajda, 

radny Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, 

radny Grzegorz Banaś. 

 

W trakcie dyskusji radny Andrzej Swajda zgłosił wniosek formalny 

o odesłanie dokumentu do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek w sprawie odesłania 

dokumentu do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

„Za” wnioskiem oddano 7 głosów, „przeciw” oddano 14 głosów, 1 głos był 

„wstrzymujący się”.  Wniosek został przez Sejmik odrzucony.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 155 do protokołu. 
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Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 22 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

petycji dotyczącej upublicznienia kart z przeprowadzonego głosowania tajnego 

w sprawie wyboru Wicemarszałka Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/341/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 14 głosami „za” przy 7 głosach „przeciw” oraz 1 głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 156 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 157 do protokołu.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Ad 45 i 46. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty 45 

i 46 mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- skargi na Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Kielcach ( zał. nr 158), 

- skargi na Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Kielcach (zał. nr 159). 

 

Głos zabrał, Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który przedstawił ww. projekty uchwał, a  następnie poprosił 

o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrał radny Grzegorz Gałuszka. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 19 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

skargi na Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Kielcach. Zapytał, kto 
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z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/342/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 14 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” oraz 3 głosach 

„wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 160 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 161 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie drugi projekt uchwały 

w sprawie skargi na Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Kielcach. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/343/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

większością głosów tj. 16 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” 

i stanowi zał. nr 162 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 163 do protokołu. 

 

Ad 47. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie skargi na Świętokrzyski Zarząd 

Dróg Wojewódzkich w Kielcach (zał. nr 164). 

 

Głos zabrał, Paweł Krakowiak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który przedstawił ww. projekt uchwały, a  następnie poprosił 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 20 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

skargi na Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach. Zapytał, kto 
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z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr XXIV/344/20 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik 

jednogłośnie tj. 20 głosami „za” i stanowi zał. nr 165 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 166 do protokołu. 

 

Ad 48. 

Radni otrzymali Informację o realizacji Kontraktów Terytorialnych w 2019 

roku (zał. nr 167). 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą informację. 

 

Ad 49.  

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Grzegorz Gałuszka zgłosił interpelację w sprawie budowy ciągu 

pieszo- rowerowego z Łagowa do Woli Łagowskiej przy DW 756 km 29+925 – 

30+800. 

 

Radny Artur Konarski zgłosił interpelację w sprawie budowy chodnika 

w miejscowości Mieczyn przy drodze nr 786. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że do akt sesji została złożona 

interpelacja radnej Elżbiety Śreniawskiej. 

 

Radny Mieczysław Gębski przedstawił zagadnienia: 

- budowy chodnika  przy drodze 750 od miejscowości  Samsonów do drogi 74, 

- braku dostępności do lekarzy specjalistów,  

-  informacji o ilości miejsc pracy stworzonych przez firmy dotowanych 

środkami pow. 3 mln zł na przestrzeni lat 2018 – 2020. 

 

Radna Agnieszka Buras poruszyła sprawę rozbudowy drogi nr 751 na terenie 

Gminy Suchedniów. 

 

Ad 50. 

Sprawy różne. 
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Radny Grzegorz Banaś zgłosił propozycję, aby radni korzystający zdalnie 

z sesji interpelacje i zapytania zgłaszali do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku przypomniał, że do 30 września trwa nabór 

wniosków o przyznanie Odznaki Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Poinformował, że kolejna 25. sesja Sejmiku odbędzie 19 października br. w 

Filharmonii Świętokrzyskiej. Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach 14-16 

października br.  Zwrócił się do radnych o rezerwację ww. terminów w swoich 

kalendarzach. 

Ad 51. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie XXIV sesji Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego.  

 

 

           Przewodniczący Sejmiku 

 

 

                  Andrzej Pruś 

 

 

Sekretarze obrad 

 

 

Radny Sławomir Gierada          Radny Paweł Krakowiak  
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